
V Libochovanech dne 21. září 2007 

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Je před víkendem a litoměřické výstaviště počítá poslední návštěvníky, město se chystá na vinobraní a 

rachot v ulicích, prvňáci mají za sebou další týden novot, počasí je o něco moudřejší a ukazuje byť 

studenější, přesto vlídnější sluneční dny. 

Na obce našeho mikroregionu Porta Bohemica se usmálo první štěstí v podobě možnosti čerpání 

dotace na zařizovací předměty především do hospodářské činnosti, tedy sekačky, pily a jiné 

potřebnosti. Náš traktůrek už odešel do výsluhy a bude z něj potřebný pouze ten kovový odpad, 

pořídíme si za dotační peníze nový. Také drtičku větví, které rostou na všech zahradách a je problém je 

likvidovat koupíme. Snad zbude i na novou malou míchačku, kterou občas někdo potřebuje a je 

problém ji zdáli dovážet. I pro obecní účely jí čas od času potřebujeme. A odkud že to budeme čerpat? 

Z nově ustanovené Místní akční skupiny České středohoří se sídlem v Ploskovicích, jíž jsme členy jako 

Mikroregion Porta Bohemica. To abyste věděli, že to členství také k něčemu je a nejen zavazuje. 

Podnikáte? Také chcete peníze? Nebude jich málo! Tak navštivte paní Balcarovou v Rozvojovém 

centru na Kamýku, které právě mikroregion zřídil a poraďte se. Zpracuje vám žádost o dotaci, dá 

kontakty.  

Také bychom potřebovali upoutávky na infotabulích k silnici, ale to je nutné čerpat z jiné pokladnice. 

Zpracování správně postavené žádosti je velice náročné na čas a preciznost, není to jen o tom, něco si 

vymyslet. Zatím ani těch nápadů, které by bylo třeba domyslet do konce, není mnoho. Spíše se 

vyskytují jedinci, kteří přijdou a mají požadavek, starostko zařiď to.  Inu dobrá, v rámci svých sil se 

pokusím. Tu vyřešit parkování v uličkách, výkřiky opilců v nočních hodinách, znuděné poflakování 

mladistvých (to je fakt problém, když si sami nedokážou naplnit volný čas jinak než otravováním 

ostatních nevhodnou činností), odkládáním nepotřebných materiálů tam, kde se to nemá, volné 

pobíhání psů a jejich kálení u vrátek, které nejsou zrovna těmi domácími, no mohla bych pokračovat 

hodně dlouho do noci ve výčtu toho, co se zrovna tomu či onomu občanovi nelíbí. 

            Mezi tím se dozvím, že objízdná trasa pro veškerou dopravu z Ústí n.L. do Litoměřice a zpět 

ještě dlouho povede přes naši obec, protože v Sebuzíně se zhroutila místní komunikace tak nešťastně, 

že průjezd po místních komunikacích ostatních je nemožný. Termín je v nedohlednu a naše 

průtahovka je stavěná na koňské povozy a ne na tak hustý provoz. Na poštu aby si člověk pomalu 

pořídil vrtulník, aby nemusel po komunikaci, do obchodu k Huňkům by bylo nejlépe docházet 

s dopravním policistou v zádech. Jestlipak nám dopraváci vyhoví a občas přijedou změřit rychlost 

těch, co kašlou na předpisy a prosviští obcí stovkou. Nebo zůstane při informaci, že mají za úkol hlídat 

hlavně a především ty úseky, které se jeví jako problematické, tzn., ty na nichž se stále objevuje 

pohřební služba? Ta odpověď od policejního důstojníka z dopravky mě ale vůbec neuspokojila. Jenže 

je to tak. A to co předvedla Správa a údržba silnic při vysprávce právě této naší komunikace na 

katastru obce Libochovany a Řepnice je opravdu na fotečku. Předpokládám, že většina z Vás už měla 

tu čest poskákat si svými přibližovaly všeho druhu po záplatách nad Řepnicí nebo u kamenolomu. Tam 

ostatně už měla být hotova rekonstrukce celého nákladiště i se sjezdem na komunikaci, ale nějak se 

nám to protáhlo. Takže nezbývá než zatnout zuby a přejíždět nejvíc třicítkou, abyste neurvali kola. 

Nějaký dobrák, co si dělá u svého hradu a zámku pořádek, nám nadělil teď už tři fůry stavebního 

odpadu tam, co stavební odpad nemá co dělat. Co by se zajímal o to, že by snad on sám odvezl ten 



svůj „bordýlek“ na skládku a nedej bože, snad i zaplatil. Však ona se obec postará. Ano, bude muset, 

ale vážení a milí, za naše společné peníze. Takže nebude na vydání dalších třeba pohlednic nebo 

něčeho, co by nás potěšilo, či by bylo k užitku, třeba další lavičky k odpočinku. Ono totiž udržet 

pořádek v obci něco stojí. A není to málo. Docela bych prosila všechny, kteří jsou od nás a vědí o tom 

„šetřílkovi“, přijďte a podělte se s námi o svoji informaci. Jde totiž také o vaše peníze. 

Ve snaze získat dotační peníze na výstavbu multifunkčního domu na návsi jsme zadali zpracování 

žádosti agentuře Labská investiční, bude nás to stát dost velkou cifru, ale ještě větší bychom měli 

získat. Příští týden na veřejném zasedání rozhodneme o vyhlášení veřejné soutěže na stavbu a 

uvidíme, co z toho vzejde. 

Na začátku roku jsem měli ledasjaké plány, ty ale bude třeba do konce roku poněkud redukovat. 

Výstavba nových domů u hřiště společností ULIMEX se dostává do fáze realizace, začne se 

s budováním inženýrských sítí. Připojení na NN, vodu, plyn a kanalizaci se stává skutečností. Domy nad 

MŠ budou mít zasíťování na papíře do konce listopadu, pozemky se začnou prodávat během října, až 

budeme mít přesnou představu, co budou sítě do této lokality stát. 

Prodej jiných, už odsouhlasených pozemků, je poněkud ve skluzu, je to zkrátka tím, že nestíhám. 

Prostě nestíhám. Jinak to nejde říct. Vždy se objeví nějaký problém, který je nutný řešit a večery trávit 

na úřadě, kde všechno čeká na rozhodnutí starostky to by mi rodina poděkovala. No nešť. Určitě se to 

časem všechno spraví. Ne nadarmo se říká, že čas je lék na všechny bolesti. 

Možná nás čeká hezký podzim. Určitě uvítáme nové malé dětičky, které jsme letos ještě na obci 

neoslavili, nebude jich málo, takže si to slavení nejméně dvakrát zopakujeme. A potřebujeme vánoční 

strom! No pane jo! Už abychom mysleli na naše bližní, abychom se v prosinci neušlapali. Jo a ještě 

něco. Letos bychom chtěli navštívit společným zájezdem předvánoční Drážďany. Tak nezapomeňte si 

naplánovat dobrou náladu.      

  

  

  

Na shledanou příště  se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


